
Mondelinge vragen aan Gedeputeerde Olthof voor het Vragenuur PS 21 
november 2022. 

Fractie SP Noord-Holland inzake “Overlast en schade N243” 

Vanaf januari 2022 is provincie Noord-Holland met werkzaamheden bezig aan de N243. 

Op 11 september jl. hebben omwonenden al laten weten enorme last te ervaren van deze 

werkzaamheden. Op 9 november is er middels een mail aan ons allen wederom een 

noodkreet binnen gekomen. Bewoners geven aan geluidsoverlast, verkeersoverlast, 

fijnstofoverlast maar ook schade aan historische panden te hebben. Dit laatste door het 

slaan van de damwand die geplaatst is. Het gaat hier om werelderfgoed Beemster, schade 

aan de stolpen mogen niet zomaar door een willekeurig bedrijf hersteld worden. 

Vragen: 

• Is Gedeputeerde bekend met de klachten?

• Kunt u als Gedeputeerde iets betekenen in de ontstane schade in de vorm van een

tegemoetkoming?

• De geplaatste fietsbrug en vangrail voor het huis van dhr. en mevr. Boon maakt het

haast onmogelijk om nog veilig hun erf af te komen, kunt u samen met betrokken

kijken naar mogelijkheden om dit weer veilig te kunnen doen?

• De N243 was oorspronkelijk een erftoegangsweg. De bewoners zouden graag zien

dat u de eerder gemaakte belofte - wanneer de Frisiaweg in gebruik was de N243

weer terug te brengen naar 60 km weg en daarmee dus weer erftoegangsweg

wordt-  nakomt. Kan Gedeputeerde toezeggen dat deze belofte nagekomen wordt

en wanneer dit dan mogelijk is?
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